
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 16. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 38
Hvordan vil ministeren sikre, at erhvervsakademier og professionshøjskoler
ikke nedlægger studiepladser uden for København i forbindelse med kravet
om 2 % besparelse de næste 4 år, når det tidligere har vist sig at være tilfæl-
det, og kan ministeren i stedet anvise, hvor institutionerne kan spare, hvis det
skal undgås, at studiepladser uden for København nedlægges?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Andreas
Steenberg (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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